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Foldable and packageable toilet utensil, e.g. a toothbrush.
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Faltbarer und verpackbarer Toilettartikel, z.B. Zahnbürste.
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Abstract (en)
Packageable toilet utensil comprising an active head or outer portion (1) integral with a handle (3). The handle is composed of a rod (4) carrying
the said head (1) and of a grip (5) connected to the rod (4) such that the assembly of the head (1) and of the rod (4) is at least partially retractable
into the said grip (5) with a concomitant reduction in the size of the utensil. The invention applies to all customarily used toilet utensils such as, for
example, toothbrushes or nail files. <IMAGE>

Abstract (fr)
Ustensile de toilette conditionnable comportant une tête active ou partie externe (1) solidaire d'un manche (3). Le manche se compose d'une tige (4)
portant ladite tête (1) et d'une poignée (5) reliée à la tige (4) de telle façon que l'ensemble de la tête (1) et de la tige (4) soit au moins partiellement
escamotable dans ladite poignée (5) avec une réduction concomitante de la grandeur de l'ustensile. L'invention s'applique à tous les ustensiles de
toilette d'un emploi usuel tel que par exemple les brosses à dents ou les limes à ongles.
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